
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 11. 10. 2016 

Místo konání: GDM Kladno 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: Martin Jíška 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Jan Tybl, Martin Jíška, 

Ondřej Hladík, Petr Knedlík 

Přítomní hosté: Martin Škopek 

 
 

Program schůze: 

1)     Schválení programu schůze 

2)     Schválení zápisu z 6.4.2016  

3)     Volba volební komise  

4)     Schváleni Stanov Fakultního klubu BION 

5)     Rekonstrukce sítě na GDM 

6)     Různé 

 

 

 

 

 

 

 



  
 

Zápis ze schůze: 

1) Schválení programu schůze 
Hlasování: 5-0-0 

 
2) Schválení zápisu z 6.4.2016 

Hlasování: 5-0-0 
 

3) Volba volební komise 
Volby byly vyhlášeny Předsedou. 
Do volební komise byly zvoleny: 

Za GDM: Jan Kadavý, Kateřina Gabrielová, Dominika Kacetková 
Sosík: Lenka Řezníková, Eliška Lapková, Barbora Kotýzová 

 
4) Schváleni Stanov Fakultního klubu BION 

Byly zapracovány všechny připomínky a výsledná verze byla poslána do 
konference s dostatečným předstihem. 
Hlasování: 5-0-0 

 
5) Rekonstrukce sítě na GDM 

V září Tomáš Pokorný zrealizoval zavedení kabelů na blocích A, B a C. Je 
potřeba dodělat kabely na bloku G, přepojit páteří síť a donastavit switche, které nám 
poskytl SiliconHill. 

Před týdnem došlo k zapojení optického spojení mezi GDM a FBMI. Výrazně 
se tím zlepšila rychlost internetu. 

6) Různé 
a. Torrenty 

Přišlo nám další varování na dva stažené soubory. Lidi byli upozorňování při 
registraci a také při úvodním setkání. Hříšníky budeme ihned po upozornění 
odpojovat 

b. Posilovna  

Vybavení posilovny na GDM je už zastaralé. Potřebujeme nakoupit nové. 

Schválen příspěvek 10 000 Kč 

Hlasování 5-0-0 

c. Klubovna na GDM 

Je potřeba úklid a pořízení reproduktorů. Schváleno pořízení domácího kina. 

d. Přístup na KOKOS 

Vedení FBMI by rádo abychom se dohodli časech, kdy bude dostupné předsálí 

a studovna se skříní, kde jsou deskové hry. Ideální by bylo zařídit přístup každý den 

do 00:00 

e. WikiBION 

Byl znovu zprovozněn, tentokrát na virtuálním serveru na Strahově, kde by už 

měl zůstat. Pomohl nám s tím Aleš Doležal, který servery nainstaloval a nastavil. Data 

z Albertova nám poslal Lukáš Kučera. Na Albertově pořád zůstává záloha.  


